
Z á p i s n i c a
z druhého zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Brezovej pod Bradlom 

dňa 19.5.2021

Prítomní: Mgr. Jaroslav Ciran
Ing. Ján Michálek 
PaedDr. Rastislav Púdelka

primátor mesta 
prednosta MsÚ 
hlavný kontrolór

Prítomní poslanci (10):
Ing. Ivan Bzdúšek, Ing. Gabriela Ciranová, Ing. Silvia Čuvalová, Jozef Ďuriš, Daniela Hôlková, 
Branislav Kovačech, Ing. Tomáš Malek, Mgr. Simona Nemcová, Ing. Juraj Nemec,
Ing. Eva Zekucia

Neprítomní poslanci: JUDr. Ingrid Vrkočová

Hostia: podľa prezenčnej listiny

ROKOVANIE MsZ

1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu

Na úvod druhého zasadnutia MsZ v roku 2021 primátor mesta privítal všetkých prítomných a 
konštatoval, že MsZ je uznášaniaschopné, bolo prítomných 10 poslancov, chýbala poslankyňa 
JUDr. Ingrid Vrkočová. Rokovanie MsZ sa začalo o 15.05 hod.
Primátor mesta potom predložil na schválenie rokovací program:

1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu
2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
3. Pripomienky a námety obyvateľov
4. Správa o plnení uznesení MsZ
5. Prevody nehnuteľností
6. Výsledky hospodárenia príspevkovej organizácie Technické služby mesta Brezová pod 

Bradlom za rok 2020
7. Schválenie členov Dozornej rady spoločnosti Mestské lesy s.r.o. so sídlom v Brezovej pod 

Bradlom, Cesta SNP 245/2
8. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu mesta za rok 2020
9. Schválenie Záverečného účtu mesta za rok 2020
10. Plnenie rozpočtu za I. štvrťrok 2021
11. I. zmena rozpočtu na rok 2021
12. Návrh VZN č. 1/2021 o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na 

území mesta Brezová pod Bradlom
13. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra
14. Prerokovanie platu primátora mesta v zmysle zák. č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a 

platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov
15. Schválenie členstva v Oblastnej organizácii cestovného ruchu "Záhorie"
16. Rôzne
17. Interpelácie poslancov
18. Záver

Poslanec Jozef Ďuriš navrhol, aby bol z programu rokovania MsZ vypustený bod č. 14 - 
Prerokovanie platu primátora mesta v zmysle zák. č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a



platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov. Poslankyňa 
Ing. Eva Zekucia navrhla vypustiť aj bod č. 7 - Schválenie členov Dozornej rady spoločnosti 
Mestské lesy s.r.o. so sídlom v Brezovej pod Bradlom, Cesta SNP 245/2. Primátor mesta dal 
hlasovať najskôr o bode č. 7, za vypustenie hlasovalo 9 poslancov. Za vypustenie bodu č. 14 
hlasovalo 6 poslancov. Takto upravený program rokovania MsZ poslanci jednohlasne schválili. 

Program:

1. Otvorenie, schválenie rokovacieho programu
2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
3. Pripomienky a námety obyvateľov
4. Správa o plnení uznesení MsZ
5. Prevody nehnuteľností
6. Výsledky hospodárenia príspevkovej organizácie Technické služby mesta Brezová pod 

Bradlom za rok 2020
7. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu mesta za rok 2020
8. Schválenie Záverečného účtu mesta za rok 2020
9. Plnenie rozpočtu za I. štvrťrok 2021 
10.1. zmena rozpočtu na rok 2021
11. Návrh VZN č. 1/2021 o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na 

území mesta Brezová pod Bradlom
12. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra
13. Schválenie členstva v Oblastnej organizácii cestovného ruchu "Záhorie"
14. Rôzne
15. Interpelácie poslancov
16. Záver

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 44/2021 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľky, overovateľov zápisnice
Primátor mesta navrhol do návrhovej komisie Ing. Ivana Bzdúška a Ing. Gabrielu Ciranovú, určil 
zapisovateľku Ing. Alžbetu Karlíkovú, za overovateľov zápisnice určil Ing. Tomáša Malka a Ing. 
Juraja Nemca.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 45/2021 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0

3. Pripomienky a námety obyvateľov
Zasadnutia MsZ sa zúčastnila PhDr. Vlasta Cigánková, ktorá vyslovila požiadavku, aby mesto do 
budúcna zverejňovalo v dostatočnom predstihu všetky materiály, ktoré sa budú prerokúvať na MsZ, 
nielen tie, ktoré sú zo zákona povinne zverejňované.
K požiadavke sa vyjadril primátor mesta a povedal, že mesto dodržiava zákonnú povinnosť 
zverejňovať materiály, nie je ale problém zverejňovať aj ostatné.

4. Správa o plnení uznesení MsZ
Správu predložil PaedDr. Rastislav Púdelka. hlavný kontrolór, v písomnej podobe. Poslanci nemali 
k nej žiadne otázky ani pripomienky a správu zobrali na vedomie.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 46/2021 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0



5. Prevody nehnuteľností
Materiál bol poslancom predložený písomne. Všetky návrhy a žiadosti boli prerokované v 
príslušných odborných komisiách MsZ. Zámery prevodov boli zverejnené v zákonom stanovenej 
lehote na úradnej tabuli a webstránke mesta. S jednotlivými návrhmi prevodov oboznámil 
poslancov prednosta MsU. Následne poslanci hlasovali osobitne o každom návrhu. Schválili štyrmi 
uzneseniami MsZ súhlas s predajom pozemkov vo vlastníctve Mesta Brezová pod Bradlom do 
vlastníctva fyzických osôb, schválili súhlas s predajom podielu pozemkov vo vlastníctve mesta 
vlastníkom bytov na Hornom rade - tri uznesenia. V dvoch prípadoch neschválili predbežný súhlas s 
predajom pozemku.
V tomto bode rokovania MsZ poslanci schválili súhlas s prenájmom pozemkov a ostatných plôch 
vo vlastníctve Mesta Brezová pod Bradlom Lesom Slovenskej republiky, š. p., Banská Bystrica. 
Ďalej poslanci prijali uznesenie, ktorým schválili súhlas s kúpou pozemku vo vlastníctve FARMA - 
Štverník s.r.o., do vlastníctva Mesta Brezová pod Bradlom za cenu 10.00 Ľur/m2 a súhlas so 
zámenou pozemkov vo vlastníctve mesta a FARMA - Štverník.
Posledným uznesením v tomto bode rokovania bol schválený súhlas so zámenou pozemkov vo 
vlastníctve Mesta Brezová pod Bradlom za nehnuteľný majetok - pozemky a stavby vo vlastníctve 
Trenčianskeho samosprávneho kraja.
Ing. Eva Zekucia sa zaujímala, na aký účel bude využitá budova bývalej ZSŠ, kedy sa budú môcť k 
tomu poslanci stretnúť, prípadne aj s odbornou verejnosťou, kedy bude budova vo vlastníctve 
mesta. Odpovedal primátor, že po schválení v MsZ právne oddelenie TSK pripraví zámenné 
zmluvy, vloží na vklad do katastra nehnuteľností. Po nadobudnutí vlastníctva mesto uvažuje osloviť 
agentúru a vyvolať odbornú diskusiu, čo ďalej, aké budú možnosti využitia budovy. Snahou mesta 
je čo najskôr sprístupniť verejnosti aspoň športovú halu. Poznamenal, že rozhodujúca je otázka 
financií, bude potrebné hľadať možné zdroje financovania.

Boli prečítané návrhy a prijaté uznesenia č. 47/2021 - č. 59/2021 - príloha zápisnice.

6. Výsledky hospodárenia príspevkovej organizácie Technické služby mesta Brezová pod 
Bradlom

Výsledky hospodárenia dosiali poslanci v písomnej podobe, boli prerokované v Komisii pre 
ekonomiku, správu majetku a podnikanie, poslanci správu zobrali na vedomie.
Ing. Gabriela Ciranová požiadala hlavného kontrolóra, aby preveril, či v položke 2233001 je 
správne zaúčtovaný aj príjem z poplatku za stavebný odpad, či je to príjem Technických služieb 
alebo to má byť príjmom mesta v súlade s platným VZN.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 60/2021 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0

7. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu za rok 2020
Hlavný kontrolór zdôvodnil poslancom zákonnú povinnosť odborne sa vyjadriť k záverečnému účtu 
mesta. Bližšie priblížil predložené stanovisko s konštatovaním, že boli dodržané všetky legislatívne 
postupy a odporučil poslancom záverečný účet a celoročné hospodárenie za rok 2020 schváliť bez 
výhrad. Konštatoval, že mesto za minulý rok dosiahlo jeden z najlepších výsledkov za posledné 
obdobie. Vyjadril sa aj k stavu a vývoju dlhu mesta.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 61/2021 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0

8. Schválenie Záverečného účtu mesta za rok 2020
Materiál dostali poslanci v písomnej podobe, záverečný účet bol pred schvaľovaním zverejnený na 
úradnej tabuli a webovej stránke mesta. V súlade s platnou legislatívou je povinnosťou mesta 
prerokovať návrh záverečného účtu najneskôr do šiestich mesiacov po uplynutí rozpočtového roka.



Podia § 11 ods. 3 písm. b) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov záverečný účet mesta schvaľuje mestské zastupiteľstvo.
Na úvod rozpravy o hospodárení v roku 2020 primátor mesta poznamenal, žc aj napriek ťažkej 
pandemickej situácii sa podarilo mestu hospodáriť s vysokým prebytkom 609 tis. Eur.
Ing. Alena Jančia, vedúca oddelenia financií a majetku sa podrobnejšie vyjadrila celoročnému 
hospodáreniu mesta za rok 2020, taktiež zhodnotila pozitívne hospodárenie v roku 2020, 
pripomenula úsporné opatrenia, ktoré ovplyvnili výsledok hospodárenia.
Ing. Ivan Bzdúšek sa vyjadril, že je škoda, ked' poslanci na začiatku rokovania hlasovali za 
vypustenie bodu o prerokovaní platu primátora, mohli by aspoň takto vyjadriť poďakovanie za 
takýto výborný výsledok hospodárenia.
Záverečný účet a celoročné hospodárenie mesta za rok 2020 poslanci jednomyseľne schválili.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 62/2021 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0

9. Plnenie rozpočtu za I. štvrťrok 2021

Primátor mesta konštatoval, že dobré hospodárenie mesta pokračuje aj v tomto roku. Vyzval Ing. 
Alenu Jančiu, aby konkrétnejšie priblížila predložený materiál. Uviedla, že rozpočtové 
hospodárenie mesta je prebytkové s prebytkom vo výške 264 857 EUR. Z prebytku sú účelovo 
určené a zatiaľ nepoužité dotácie zo štátneho rozpočtu vo výške 84 387 EUR. Po odpočítaní dotácií 
je prebytok vo výške 180 470 EUR.
Plnenie rozpočtu mesta na rok 2021 k 31.3.2021 poslanci zobrali na vedomie.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 63/2021 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0

10.1. zmena rozpočtu na rok 2021
Ing. Alena Jančia podrobne priblížila predložený návrh I. zmeny rozpočtu na rok 2021, pripomenula 
zmeny, ktoré boli premietnuté v príjmovej i výdavkovej časti rozpočtu. Celkový rozpočet na rok 
2021 po 1. zmene je zostavený ako prebytkový, s celkovým prebytkom vo výške 93 533 EUR. 
Poslanci zobrali na vedomie stanovisko komisie pre ekonomiku, správu majetku a podnikanie, 
rozpočtové opatrenie č. 1/2021, ktorým sa vykonáva I. zmena rozpočtu a schválili rozpočtové 
opatrenie č. 2/2021, ktorým sa vykonáva I. zmena rozpočtu mesta Brezová pod Bradlom na rok 
2021.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 64/2021 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0

11. Návrh VZN č. 1/2021 o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na 
území mesta Brezová pod Bradlom

Okresný prokurátor vykonal previerku zákonnosti v postupe mesta pri určovaní pravidiel času 
predaja v obchode a času prevádzky služieb. Pravidlá upravovalo VZN č. 5/2017, voči ktorému 
podal prokurátor protest a navrhol nariadenie zrušiť a nahradiť novým, ktoré bude v súlade so 
zákonom a ostatnými záväznými predpismi.
ing. Ivan Bzdúšek navrhol upraviť v Článku 2 bod 4. písm. a) prevádzky s pohostinskou činnosťou 
čas od 6.00 h do 23.00 h (návrh bol 10.00 h do 23.00 h). Takto upravené VZN č. 1/2021 poslanci 
jednomyseľne schválili.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 65/2021 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0



12. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra
V súlade s § 18a ods. 2 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení MsZ vyhlásilo na deň 7.7.2021 
voľbu hlavného kontrolóra, určilo rozsah výkonu funkcie, stanovilo náležitosti prihlášky, zriadilo 
komisiu na posúdenie náležitostí prihlášok a rozhodlo o voľbe tajným hlasovaním.
Dôvodom na vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra je skončenie funkčného obdobia PacdDr. 
Rastislava Púdelku.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 66/2021 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0

13. Schválenie členstva v Oblastnej organizácii cestovného ruchu ’’Záhorie”
Primátor mesta na úvod poslancom zdôvodnil potrebu členstva v organizácií, ktorá je zameraná na 
cestovný ruch. Vysvetlil, prečo práve OOCR Záhorie. V dôvodovej správe mali poslanci bližšie 
informácie o tejto organizácii. Jej aktivity bol odprezentovať na Komisii kultúry, vzdelávania, 
mládeže, športu a cestovného ruchu Ing. Martin Lidaj, zastupujúci výkonný riaditeľ OOCR Záhorie. 
Za komisiu sa vyjadrila Ing. Silvia Čuvalová, ktorá schválenie členstva podporila.
Ing. Gabriela Ciranová nepodporila návrh s odôvodnením, že nevidí dôvod stať sa členom OOCR, 
mesto je členom MAS Myjava, sledovala rokovanie MsZ v Senici, kde sa údajne viedla diskusia o 
tomto združení. Uviedla, že sa jej javí aj vysoký členský príspevok.
Primátor mesta na to reagoval, že rokoval aj s Ing. Nemčekom, MAS MY, o možnosti založiť 
OOCR v myjavskom regióne, avšak zatiaľ nespĺňajú podmienky (100 tis. prenocovaní), ale 
nevylúčil v budúcnosti možnosť stať sa členom aj no vo vzniknutého združenia. Momentálne je 
jediná možnosť byť členom OO CR Záhorie, najmä z dôvodu obnovenia fungovania letnej 
železnice.
Ing. Ivan Bzdúšek podporil členstvo, výška členského cca 1 500 Eur nezaťaží rozpočet mesta. 
Poslanci nakoniec schválili členstvo v OO CR Záhorie a členský príspevok 0,30 € za obyvateľa na 
jeden rok.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 67/2021 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 9 proti: 0 zdržal sa: 1

14. Rôzne
Poslanci zobrali na vedomie harmonogram zasadnutí MsZ na II. polrok 2021: 07.07.2021, 
06.10.2021 a 08.12.2021.

Bol prečítaný návrh a prijaté uznesenie č. 68/2021 - príloha zápisnice.
Hlasovanie: za: 10 proti: 0 zdržal sa: 0

Primátor mesta informoval o aktivitách mesta:
- reforma OH, QR kódy, adresný zber odpadu
- rekonštrukcia VO na D. Jurkoviča (cca 45 its. Eur) cez TS, zakúpený minibáger
- vykonaná oprava výtlkov za 8 500 Eur
- príprava PD na bezpečný priechod pri zdravotnom stredisku (zásobník projektov)
- podaný projekt na obnovu Mohyly na MK - Obnovme si svoj dom
-uskutočnili sa komorné spomienkové slávnosti 102. výročia smrti gen. M. R. Štefánika, podpísané 

memorandum o spolupráci
- príprava kolaudácie INFOBODU na Bradle
- od začiatku júna preprava vláčikom na Bradlo, aktuálne prebieha STK
- dokončovanie projektu letnej čitárne pri knižnici
- výmena detských prvkov v Dl ÚSMEV
- do konca mája bude mať mesto CP na kompletnú opravu MK a chodníkov
- kúpa triokošov na Námestie M. R. Štafánika (plasty, kov, papier), vitríny na cintorín, úradná



tabuľa
- príprava na Leto 2021: 16.- 17. júla pivný festival, 14. augusta jarmok, 3. júl otvorenie kúpaliska
- otvorený park pri pamätníkoch Osuský - Papánek
- očkovanie 22.5.2021 v CVČ - 120 ľudí (Pfizer), testovanie už len na HS

Primátor mesta sa ďalej vyjadril k poslaneckým návrhom pána Jozefa Ďuriša, a to:
- informoval o príjmoch a výdavkoch na testovanie COVID-19 v roku 2021 (stav k 9.5.),
- k otázke ďalšieho zámeru využitia, resp. likvidácie bývalej školskej jedálne na Dolných lúkach - 
poslanci dostali písomne vyjadrenie, podrobnejšie informoval prednosta MsÚ (na zbúranie 
predpokl. náklady 62 tis. Eur), treba zvážiť zaťaženie rozpočtu. Ing. Silvia Čuvalová doplnila, že 

touto otázkou sa zaoberali aj na rade školy, ale rozhodnutie, či budovu ponechať alebo zlikvidovať, 
nepadlo. Ing. Juraj Nemec aj Jozef Ďuriš poznamenali, že oddiaľovaním rozhodnutia budú náklady 
na likvidáciu stúpať. Ing. Ivan Bzdúšek poukázal na to. že je potrebné stanoviť si priority, je 
potrebné riešiť cesty, chodníky, kapacitu škôlok, nájomné bývanie,... Otázku zlikvidovania jedálne 
treba riešiť, až. keď budú na to finančné prostriedky.
- k otázke poslaneckého návrhu riešenia nájomných bytov na Piešťanskej ulici sa vyjadril prednosta 
MsU, vysvetlil postup mesta, verejné obstarávanie, vyhotovenie PD. komunikáciu s RÚVZ, d'alšie 
kroky, ktoré budú nasledovať, až po žiadosť o finančné prostriedky zo ŠFRB. Upozornil na to, že ak 
chceme získať prostriedky zo ŠFRB. musia sa dodržať všetky podmienky fondu, ktoré sa musia 
premietnuť do PD. Ing. Denisa Zuščíková reagovala na vznesené otázky pána Jozefa Ďuriša a 
opakovane podrobne vysvetlila projektovú dokumentáciu, komunikáciu s dotknutými orgánmi, ako 
aj problémy, ktoré bolo treba riešiť a ktoré nebolo možné predvídať. Ing. Eva Zekucia upozornila, 
že do budúcna je potrebné dávať si pozor na zadávanie podmienok na vypracovanie PD.
- na poslanecký návrh predložiť na MsZ dodatok k NZ č. 146/2007 odpovedal primátor - na základe 
uzn. MsZ z decembra 2020 bolo stanovené, že sa bude nájomné platiť kvartálne, na základe toho 
bol podpísaný dodatok k NZ, sankcie za oneskorené platby sú uvedené v pôvodnej NZ, preto otázku 
ďalšieho dodatku považuje za bezpredmetnú.

Interpelácie poslancov
Ing. Silvia Čuvalová
- požiadavka riešiť dopravu vláčika na Bradlo,
- basketbalové ihrisko na 7. apríla - uvažovať o projekte na získanie financií 

na jeho rekonštrukciu,
- ako pokračuje spor s DEVELOP GROUP, a.s. - čaká sa na nové pojednávanie

Jozef Ďuriš
- pýtal sa, či je niečo nové v spore s Bytovým podnikom - odpovedal primátor
- vyjadril pochvalu Ing. Denise Zuščíkovej za promptné vyriešenie lavičiek na Dolných 

lúkach, mestský rozhlas na Družstevnej ulici, čiara pri Doline

Branislav Kovačech
- reagoval na článok primátora mesta v Novinkách spod Bradla - nájomné pre MsL schvaľujú 
poslanci, ale ťažbu dreva si spoločnosť plánuje sama v rámci LHP
- na základe vyjadrenia hlavného kontrolóra, že MsL mohli v minulom roku ťažiť aj v čase 
prebiehajúcej kontroly, pýtal sa, akú vyvodí primátor zodpovednosť - až keď budú k dispozícii 
výsledky kontroly,
- žiadal otvoriť mestské verejné WC. vybaviť trhovisko kamerou alebo fotopascou,
- navrhol poskytnúť rodine pána Jána Rehuša finančnú výpomoc,
- vyjadril nespokojnosť s TV Brezová - odmietnutá reportáž s Ing. Slovákom o ťažbe dreva na 
Malej Klenovej



Ing. Ivan Bzdúšek
- podporil návrh poskytnúť výpomoc rodine Rchušovej,
- vyslovil požiadavku urobiť konečne poriadok v MsL, vyvodiť zodpovednosť za neťaženie, 
najvyšší čas urobiť personálne zmeny.
- položil otázku p. Ďurišovi, čo ho viedlo k tomu, že hľadá spôsob ako nahradiť mestskú políciu 
SBS - otázka zachovania MsP je dávno vyriešená, treba len doplniť stav,
- požiadal pána poslanca Ďuriša, aby sa zdržal písania a uverejňovania konšpiračných článkov v 
Kopaničiar expres

Ing. Gabriela Ciranová
Upozornila poslancov na Register účtovných závierok, konkrétne ÚZ Mestských lesov Brezová za 
rok 2020, ktorá zatiaľ nebola schválená.
Uviedla, že MsL vyprodukovali za minulý rok stratu 84 594 Eur, čo predstavuje čiastku 17 Eur na 
obyvateľa, pričom najväčšiu nákladovú položku tvoria mzdy zamestnancov. Napriek tomu, že 
takmer päť mesiacov neťažili, mzdové náklady sa oproti predchádzajúcemu roku zvýšili. Poukázala 
na vysokú priemernú cenu práce na zamestnanca (1875 Eur).

Mgr. Simona Nemcová
- informovala sa ako bude fungovať letná čitáreň pri mestskej knižnici, či bude mať nejaký 
prevádzkový poriadok - odpovedala Ing. Plačková, že projekt je pred dokončením, dorieši sa aj 
prevádzka, bude prístupná pre verejnosť bez obmedzenia.
- požiadala o opravu schodov z Dr. Osuského na Horný rad

Daniela Hôlková
- nevyjadrovala sa k ÚZ MsL ako členka DR, nemohla sa zúčastniť posledného stretnutia,
- riešiť otázku OH a QR kódov aj pre návštevníkov mesta,
- čo so zastávkou pri železničnej stanici, je dlhší čas demontovaná, nie je tam ani cestovný poriadok 
(podaný projekt na MAS),
- ako je zabezpečený INFOBOD - odpovedal primátor mesta - kamera na otoči, obidve strany sú 
zatvorené oceľovými bránami,
- MsP je personálne poddimenzovaná, nutnosť zabezpečiť personálne

Ing. Eva Zekucia
- vyzvala mesto, aby spracovalo zoznam výhod pre občanov s trvalým pobytom, aby ich motivovalo 
zotrvať v meste, prípadne prilákať nových,
- prehodnotiť nájmy v priestoroch vo vlastníctve mesta (CVČ, ZS, trhovisko) s cieľom zvýšenia 
príjmov,
- zvýšenie príjmov z cestovného ruchu - INFOBOD - ako mesto plánuje prevádzku, preferuje 
prevádzku mestom, v prípade prenájmu stanoviť výšku tak, aby z toho mesto profitovalo, podporiť 
predaj predmetov lokálnych výrobcov,
- podnet pre stavebnú komisiu - výber mýtneho na Bradle

Ing. Tomáš Malek
- navrhol namiesto zbúrania starej školskej jedálne ju zabezpečiť opláštením,
- aktualizovať cenovú mapu. upraviť na trhové ceny,
- Novinky spod Bradla - vylepšiť formát, vizualizáciu,
- požiadavka na vývoz bioodpadu aj mimo prevádzkových hodín TS (po 16. hodine), prípadne 
nechať vyložený kontajner pred bránou,
- doriešiť MR na Družstevnej ulici.

Po vyčerpaní všetkých bodov rokovania MsZ primátor poďakoval poslancom za aktívnu účasť a 
zasadnutie o 18.00 hod. ukončil.



Zapisovateľka:

Ing. Alžbeta Karlíková

Overovatelia zápisnice:

ing. Juraj Nemec

Ing. Tomáš Malek

Mgr. Jaroslav C i r a n 
primátor mesta

Ing. Ján M i c h á 1 e k 
prednosta MsU


